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MĚSTO LETOHRAD 
Václavské náměstí 10, 561 51 Letohrad 

IČO: 00279129, DIČ: CZ 00279129, tel.: 465 676 420 

 

 

Počet listů dokumentu: 5   

Počet příloh/počet listů příloh: 1 

Číslo zápisu: 1/2023 
 

 

Zápis z jednání Osadního výboru Kunčice konaného dne 20.2.2023 

 
Místo konání: Pohostinství Kampelička, Kunčice 
 

Přítomni: dle přiložené prezenční listiny 

 

Program: 

- Revize stavu již projednaných témat 

- Nová témata k projednání 

- Diskuse 

 

 

Interní rozhodnutí 

 

• Členové Osadního výboru se jednohlasně shodli na rozdělení příspěvku města pro činnost Osadního výboru 

na rok 2023 na jednotlivé akce konané na Kunčicích a to takto: Stavění máje 1.000 Kč, Beat Camp 1.000 

Kč, Posvícení 1.000 Kč a Rozsvěcení vánočních stromů 2.000 Kč. Pokud by během roku byla 

zorganizována ještě nějaká další akce, může Osadní výbor rozhodnout o rozdělení jinak. 

 

• Osadní výbor hlasoval o návrhu jmenování pana Tomáše Stejskala do funkce pokladníka. Šest členů OV 

hlasovalo pro, jeden se zdržel. Pan Tomáš Stejskal byl zvolen.  

 

• Osadní výbor se shodl na konání schůzek OV zhruba 4x do roka, tak aby jednání OV vždy navazovalo na 

zasedání Městského zastupitelstva. V případě potřeby je možné svolat jednání i mimo tuto frekvenci.   

 

• Členové osadního výboru se dohodly, že nebude realizován návrh na zřízení samostatné facebookové 

stránky. Prezentace Osadního výboru bude probíhat na webových stránkách Kunčic, webových stránkách 

města a na samostatných facebookových stránkách každého jednotlivého člena osadního výboru.  

 

 

 

Revize stavu již projednaných témat 

 

• Vyřešené nebo ukončené – bude vymazáno 

 

2019-11-11_08 

OV žádá Město z moci významného spoluvlastníka o prosazení VAK investice do modernizace vodovodu pod 

cestou na Dolním konci (od traktorky po vyměněnou část v roce 2019 u Gaztermu), kde se pravidelně vyskytují 

havárie (jsou úseky, kde k opravám řadu došlo v 50ti metrových intervalech) 
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- Dle vyjádření Ing. Mlynáře z MěÚ byla modernizace provedena. I přesto však potrubí 2x do roka 

někde praskne. Vzhledem k tomu, že je zde zhotoven nový chodník včetně asfaltu, je 

nepravděpodobné, že by se znovu dělalo nové potrubí. Ale Osadní výbor konstatuje, že stav není 

dobrý! 

 

2021-05-17_02 

OV žádá o opravu promáčkliny vozovky „Nad Řekou“ za téčkem před Faltusovými/Kovářovými směrem 

k Pokorným, která vznikla vjezdem nepřiměřeně těžké bourací techniky. 

- Dle vyjádření Ing. Mlynáře z MěÚ, bylo realizováno a opraveno v srpnu 2022.   

 

2021-05-17_04 

OV žádá o umístění jedné lampy veřejného osvětlení (např. se solárním zdrojem) před březovou alej (směrem 

od Kampeličky na horní hřbitov), která by přístupovou komunikaci ke hřbitovu dostatečně osvětlila a přitom 

nenarušila pietu tamního prostoru. 

- Požadavek byl realizovaný Technickými službami v únoru 2023. Bylo by možné ještě jednu lampu 

umístit zhruba na úroveň obytných domů Markových a Mikyskových. Pan Tomáš Stejskal zjistí 

názor těchto rodit a v případě souhlasu Technické služby instalují ještě tuto jednu lampu. 

 

2022-08-15_02 

OV doporučuje umístění zrcadla pro zlepšení výhledu na hlavní silnici při výjezdu ze spodní cesty (mezi 

Novými a Chmelíčkovými, proti Švecovým u Gaztermu), pokud se pro jeho pozici najde neškodné místo. 

- Zrealizováno 

 

  

 

• Dlouhodobé projekty – pokud nenastane změna, nebude zatím řešeno 

 

2019-11-11_02 

OV žádá Město o zajištění bezpečnosti provozu na kunčické „pouťové“ spojce, zejména v úseku naproti čp. 

13 Hubálkových, kde po vykácení porostu na svahu k řece hrozí (zejména při hustém provozu) zřícení se 

s vozem do řeky. 

- Od traktory k lávce je plánovaný nový asfalt a vodovod. Realizace se předpokládá až v roce 2024. 

Do té doby budou svah udržovat Technické služby. 

 

2019-11-11_07 

OV žádá Město o podrobnější informace ke způsobu a načasování dokončení kanalizace na Horním konci, 

resp. o nástin konceptu, jak bude zajištěno, aby bylo obyvatelům jasně řečeno, jak se mají zařídit (i 

v soukromých plánech úprav svých nemovitostí). 

- Z technických důvodů není možné na Horním konci vybudovat kanalizaci, tedy dál s ní pokračovat. 

Město Letohrad by ale mělo jasně stanovit pravidla a možnosti, jak v této lokalitě dál řešit odtok 

splaškové a dešťové vody. 

 

2021-05-17_01 

OV žádá radu města o uvolnění 60.000 Kč na zhotovení nové pamětní desky u pomníku padlých ve světových 

válkách 20. stolení naproti kunčickému kostelu, na kterých budou uvedena jména všech obětí (dle materiálu 

bývalého kronikáře města na těch současných 6 jmen chybí). 

- Osadní výbor má předložit grafický návrh pamětní desky, dosud tak nebylo učiněno. Poté bude 

vyžádáno několik cenových nabídek od kamenických firem. Vzhledem ke skutečnosti, že se toto řeší 

již několik let, je předpoklad, že cena bude vyšší, než původně zamýšlených 60.000 Kč. Osadní výbor 
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zároveň upozorňuje, že je u tohoto pomníku vyvaleno zábradlí na betonové zídce směrem do 

komunikace.  

 

2021-05-17_03 

OV žádá o opravu okapového žlabu na bývalé márnici na horním hřbitově a svedení dešťové vody do blízké 

jímky (bývalé studny) k využití při zalévání květin na hrobech. 

- Dle informace Ing. Koblížkové z MěÚ při kontrole okapu zjistil klempíř, že je v havarijním stavu 

celá střecha. Z tohoto důvodu Osadní výbor navrhuje, aby se nechal zhotovit projekt na opravu celé 

střechy a toto pak bylo zahrnuto do rozpočtu města v roce 2024. 

 

2021-05-17_05 

OV žádá o koncept rozšíření kunčického hřbitova. Situace je urgentní zejména kvůli ukládání uren, kde místa 

v jeho horní pravé části jsou plně obsazena (lze využít bývalou márnici na kolumbárium?). 

- Podle informace Ing. Koblížkové z MěÚ v měsíci únoru proběhlo předběžné jednání s projektantem 

na zpracování projektové dokumentace. Budou-li v rozpočtu města pro rok 2023 schváleny na toto 

finanční prostředky, pak by již letošní rok mohla tato projektová dokumentace být zpracována. 

Prvotně budou řešena urnová místa (kolumbárium) a pak následně další rozšíření hřbitova. 

Předpoklad realizace je rok 2023 až 2024. 

 

 

 

• Dřívější návrhy k dořešení – bude dále řešeno 

 

2019-11-11_03 

OV žádá Město o zatrubnění výtoku dešťové kanalizace pod čp. paní Kovářové směrem k řece, který zde 

způsobuje masivní erozi a hrozí sesuv půdy. 

- Po nezdarech s řešením problému přes projekční kanceláře je navrženo, aby odtok dešťové vody 

provedly Technické služby.   

 

2019-11-11_05 

OV vyzývá Město, aby pokračovalo v rekonstrukci propadajícího se kanalizačního vedení pod obecní 

komunikaci, která se stáčí kolem čp. 97 pana Jiřího Moravce na Horním konci při výjezdu na Verměřovice. 

-  I přes vyjádření pracovníků MěÚ, že je vše opraveno, tato propadlá kanalizace opravena není. Pan 

Tomáš Stejskal se nabídl, že s panem místostarostou Chalupníkem tuto část projde a zhodnotí 

situaci. 

 

2022-08-15_01 

OV žádá o vykácení keřů a dřevin zasahujících ze soukromých pozemků do obecních komunikací, čímž 

dochází ke zúžení prostoru pro vyhýbání se vozidel a vyhrnování sněhu, snižuje se přehlednost a výhled na 

dopravní situaci a jsou zakryty dopravní značky. 

- Dle vyjádření Ing. Brábníkové z MěÚ by bylo lepší počkat na vegetační sezonu. Dle Osadního výboru 

by bylo lepší dřeviny ořezat v době, kdy ve větvích není ještě míza. Byla označena pouze nám známá 

místa, proto osadní výbor doporučuje, aby některý pracovník Technických služeb projel celé Kunčice 

a zkontroloval, zda není toto i v jiných místech.  

 

2022-08-15_03 

OV žádá o zajištění pravidelného vybírání plných záchytných košů ve vpustích dešťové vody podél komunikací 

(krajských).  
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- Ing. Mlynář žádá Osadní výbor o konkrétní popis místa a následně tuto žádost doručí správci 

komunikace. Dle Osadního výboru toto ale není řešení. Správce komunikace by měl provádět údržbu 

pravidelně, aby k tomuto vůbec nedocházelo. Jde především o krajské silnice. Navrhujeme, aby byla 

s SÚS sjednána dohod o pravidelné údržbě a čištění.  

 

2022-08-15_04 

OV žádá o opravu lesní cesty na Horním konci (kolem Štěpánkova statku, dále na Krchák a do Názadí) do 

sjízdného stavu.  

- Dle vyjádření Ing. Mlynáře z MěÚ v tomto případě nejde o místní komunikaci, ale o účelovou 

veřejnou komunikaci na pozemku v majetku města. Což neznamená povinnost města zajišťovat 

údržbu. Tuto údržbu by měli dělat majitelé okolních, přilehlých pozemků, kteří cestu využívají. Po 

dohodě s panem místostarostou Chalupníkem se bude dále o tomto jednat.   

 

2020-07-29_02 

OV žádá Město o opravu cesty od traktorky směrem k Ráji podél farmy Kubíček (nejprve asfaltové, 

přecházející v polní/červenou turistickou) vč. vybrání příkopů, umístění srážek pro dešťovou vodu a renovaci 

vyplaveného povrchu, aby při silnějších srážkách nedocházelo ke splavování hmoty do zatáčky nově opravené 

krajské silnice pod traktorkou (zainteresování vlastníků/obhospodařovatelů přilehlých zemědělských pozemků 

na trvalém efektu žádoucí). 

- Dle vyjádření Ing. Mlynáře z MěÚ byla komunikace již opravena a svod srážek bude realizován 

průběžně. Předpokládané dokončení je jaro 2023. 

 

2020-07-29_05b 

OV se dotazuje na aktuální stav přípravy chodníku Antikor-Konzum. 

- Dle vyjádření Ing. Mlynáře z MěÚ po dokončení projektové dokumentace bude požádáno o dotaci 

SFDI pro rok 2023 

 

 

 

• Nové návrhy – bude předáno na MěÚ k vyjádření 

 

2023-20-02/01 

Osadní výbor upozorňuje na havarijní stav vozovky od prodejny Konzum a dále směr Verměřovice. Dle 

informace je zadána projektová dokumentace na úsek od prodejny Konzumu po odbočku k firmě TUZI, ale 

termín realizace je nejistý. V místě u domu čp. 60 je propadlá silnice a kanál a při každém dešti se zde vytváří 

veliká kaluž. Pokud by se s realizací opravy celého úseku nepočítalo v blízké době, navrhuje Osadní výbor 

prozatím vyřešit tento propad. 

 

2023-20-02/02 

Osadní výbor navrhuje lepší označení popelnic na tříděný odpad na hřbitově. Někteří lidé do popelnice na 

bioodpad stále házejí plasty. Je to možná z důvodu že stojí vedle označené popelnice na plasty, kdežto 

popelnice na bioodpad není nijak označena. Je otázka, zda i po označení bio popelnice budou lidé odpad 

skutečně třídit – jestli budou z kytic oddělávat všechny stuhy, dráty, celofán apod. Protože na hřbitov nechodí 

pouze občané Letohradu, kteří jsou na toto třídění již zvyklí. Dále Osadní výbor navrhuje nějakým způsobem 

zpevnit podklad pod popelnicemi a kontejnerem. Při mokrém počasí se zde vytváří blátivý a kluzký povrch. 

Navíc toto místo není esteticky vzhledné.  

 

2023-20-02/03 
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Osadní výbor doporučuje provést kontrolu na pozemku p.č. St. 77 a p.č. 722/3, zda zde nedochází ke znečištění 

životního prostředí (především půdy) z důvodu odstavených, nepojízdných aut. Pokud k tomu má odbor 

životního prostředí oprávnění.  

 

Diskuze 

 

Pan Jan Moravec, který byl členem Osadního výboru v minulém období konstatoval, že neobdržel za výkon 

této funkce žádnou odměnu. 

- Pokud měl pan Moravec na tuto odměnu nárok, bylo by dobré to prověřit. 

 

 

 

 

 

 

 

      Jana Majvaldová 

předsedkyně OV Kunčice 

V Letohradě dne 20.2.2023  

 

 

 

 


